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خیز شهرداری تهران برای جذب سرمایه گذار
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهر تهران در مورد وضعیت سرمایه 
گذاری در شهر تهران توضیحاتی ارائه کرد.مهدی شریفیان، در مورد 
سرمایه گذاری بخش خصوصی در تهران بیان کرد: در شهرداری تهران 
طی سالیان گذشته بحث تأمین منابع مورد نیاز توسعه شهر و همچنین 
نگهداشت شهر از طریق دریافت عوارض به عنوان درآمد پایدار رخ می 
داد، اما از آنجایی که سهم عوارض ناچیز بود، شهرداری به کسب درآمد 
از عوارض ســاخت و ساز در شــهر روی آورد، بگونه ای که هر زمانی 

ساخت و ساز رونق داشت، درآمد شهرداری افزایش می یافت؛ اما وقتی 
فضای کســب و کار در حوزه ساخت و ساز راکد می شد، طبیعا تاثیر 
مستقیم بر روی درآمدهای شهرداری می گذاشت که سعی کردیم تا 
این رویکرد تغییر یابد. وی با بیان اینکه در نظر داریم که در یک فضای 
برد-برد از ظرفیت و توان بخش خصوصی بهره ببریم و فرصت های 
شهر را با سرمایه گذارانی که منابع مالی دارند، در قالب های متعدد و 
زمانبندی مشخص شریک  شویم، گفت: شهرداری تهران در سنوات 

گذشته، کمتر به این مدل تامین مالی در  پروژه ها پرداخته است، چراکه  
مدل اخذ عوارض از شــهروندان و پرداخت پول پیمانکار برای انجام 
پروژه ها کار راحتی است، اما مدل سرمایه گذاری با بخش خصوصی 
که باید قرارداد حقوقی و مشارکتی محکمی ببندند، پیچیده است و به 
همین دلیل در شهرداری تهران به این موضوع کمتر توجه شده است و 
سبب شده سرمایه گذاران داد و ستد زیادی با شهرداری تهران نداشته 

باشند که این رویه تا حدودی اصلاح شده است.

جامعه

اخبار کوتاه 

ســتاد امر به معروف و نهی از منکر درعین اعتقاد به لزوم حل 
معضل موجود در حوزه عفاف و حجاب معتقد است در مواجهه با 
این مساله نه پلیس باید به صورت مستقیم وارد صحنه شود و نه 
باید حل این مساله را با محاکم قضایی گره زد و نه اینکه متولی 

و مسوول این مساله دولت باشد
فرارو- ســتاد امربه معروف و نهــی از منکر اعلام کرد که این 
ستاد تاکید دارد برای رفع معضل بدحجابی باید مساله جرم بودن 
بدحجابی که نیاز به دستگیری و پرونده سازی و دادگاهی شدن 
دارد، برداشته شود و بر اساس طرح جامع عفاف و حجاب با نگاه 
تخلــف با بدحجابی برخورد گردد که حل مســاله بدون هرگونه 

تنش اجتماعی کمک می کند
در بیانیه ارســالی ســتاد امر به معروف و نهی از منکر کشور با 
امضای سیدعلی خان محمدی، سخنگوی این ستاد آمده است:

۱-  در حادثه پیش امده اصل برقراری عدالت و شفافیت است 
از دادســتانی انتظار می رود با بهترین رسیدگی و اعلام به موقع 
وجدان عمومی را به رســیدگی دقیق و کامل به قصاوت عادلانه 

فراخواند.
۲-  ســتاد امربه معــروف و نهی از منکــر همانگونه که بار ها 
اعلام کرده اســت با تکلیفی که منجر به مقابله مستقیم پلیس 
با بدحجابان شــود مخالف است و معتقد است با راهکار مناسب 
و بدون تنش های اجتماعی این مســاله را می توان تدبیر نمود بنا 
به طرح جامع ستاد امربه معروف و نهی از منکر پلیس به گشت 
ارشاد مســئولین و اقویا و در حمایتی از معتمدین مردمی تبدیل 

وضعیت دهد.
۳-  اکنون که رییس جمهور به وزیر کشــور دســتور پیگیری 

داده اســت مناسب است وزیر کشــور فقط به صورت موردی به 
جزییــات صرفا این حادثه اکتفا نکند از وزیر کشــور می خواهیم 
این مســاله را به صورت کامل بررســی نماید آیا ۳۲ دستگاهی 
کــه در خصوص عفاف و حجاب بنا به مصوبه شــورای انقلاب 
فرهنگی ۳۳۰تکلیف قانونی داشــتند به وظائف خود عمل کرده 
اند تا این مســایل پیش نیاید، آیا به وظایف قانونی خود درست 

عمل کرده اند؟ آیا برای این جوان ۲۳ ساله در جمهوری اسلامی 
فرهنگســازی لازم توسط دستگاه های فرهنگی صورت پذیرفته 
اســت یا فقط شعار کار فرهنگی داده شده است؟ آیا صدا و سیما 
به عنوان نهادی که بیشــترین وظایــف را در قانون برای او در 
نظر گرفته شده است و بیشــترین مسوولیت فرهنگسازی را در 
ایــن ماجرا و امثــال ان را دارد به وظایــف فرهنگی خود عمل 

کرده اســت که وقتی یک جوان و هزاران جوان دیگر ما چگونه 
عمل نمایند تا با نیروی قهری پلیس مواجه نشــود؟ آیا پلیس ما 
اموزش های لازم را به پرسنل خود داده است که کرامت انسانی 

افراد را حفظ نمایند؟
از ستاد امربه معروف گرفته تا خود وزارت کشور و بقیه نهاد های 
مســوول آیا انجام وظایف قانونی خود را درست انجام داده اند. 
آیا آموزش و پرورش و دانشگاه های کشور وظایف خود را نسبت 
به جوانان ما به درســتی انجام می دهند یا ترک فعل ها و نتیجه 
آموزش های ناکارامد و عدم کار فرهنگی نوجوانان و جوانان ما را 

تحویل پلیس داده است؟
اگر وظایف دســتگاه های فرهنگی به درستی انجام شده بود 
ما شــاهد چنین حادثه تلخی نبودیم. آیا حتما باید حادثه های 
ناگواری اتفاق بیفتد تا متولیان و مســوولین امر به فکر چاره 

؟ بیفتند
۴-  ســتاد امر به معــروف و نهی از منکر درعیــن اعتقاد به 
لــزوم حل معضل موجود در حوزه عفاف و حجاب معتقد اســت 
در مواجهه با این مســاله نه پلیس باید به صورت مســتقیم وارد 
صحنه شــود و نه باید حل این مســاله را با محاکم قضایی گره 
زد و نه اینکه متولی و مســوول این مساله دولت باشد بلکه حل 
مساله عفاف و حجاب فقط به دست خود مردم با مدیریت صحیح 
قابل حل است و این مساله در طرح جامع عفاف و حجاب کاملا 

تبیبن شده است.
۵ -  مجلس شــورای اســلامی می بایســت به صورت جدی 
بــه این مســاله ورود پیدا کرده و جامعــه را از التهاب بحران ها 
و ایجــاد حوادثی که هر از چندگاهــی به وقوع می پیوندد نجات 

دهد مجلس شــورای اسلامی نباید منتظر بماند تا آمربه معروف 
و ناهــی از منکری مورد ضرب و جرح و یا شــهادت قرار بگیرد 
یا جوان بدحجابی در فرایند اعمال قانون پلیس سکته نماید بعد 
منفعلانه حرکتی و صحبتی نماید به قول شــهید سلیمانی همه 
این ها فرزندان ما هســتند چرا باید بین فرزندان در بی قانونی و 

بی مدیریتی نزاع صورت بگیرد؟
قانون برای رفع مشــکلات اجتماعی وضع می شود و اکنون که 
ایــن منازعات وجود دارد یعنی یــا قانون وجود ندارد و یا کارآمد 
نیســت که در این قسمت مجلس شــورای اسلامی لازم است 
بــدون فوت وقت به نقش قانونگداری و نطارتی خود بدون فوت 

وقت اهتمام ورزد.
۶-  ستاد امربه معروف و نهی از منکر همچنان تاکید دارد برای 
رفع معضل بدحجابی باید مساله جرم بودن بدحجابی که نیاز به 
دستگیری و پرونده سازی و دادگاهی شدن دارد، برداشته شود و 
بر اســاس طرح جامع عفاف و حجاب با نگاه تخلف با بدحجابی 
برخورد گردد که حل مساله بدون هرگونه تنش اجتماعی کمک 
می کند، البته دشمنان مایل اند همیشه تنش های اجتماعی وجود 

داشته باشند.
در پایان ســتاد امر به معروف و نهــی از منکر مجددا از وقوع 
چنین حوادث ناگواری شــدیدا، ابــراز ناراحتی عمیق می کنیم و 
واقعــآ این را درد جانکاهی می داند و بــه وضع موجود اعتراض 
می کند که چرا بعد از چهل و اندی ســال هنوز باید شاهد چنین 
رویداد های تلخ و ناگواری در بلاتکلیفی های اجرا درست قانون و 
خلا های ان در قصور ها و تقصیر های نهاد های خصوصا فرهنگ 

ساز باشیم.

روسایدانشگاهها:

دانشجویانتجمعکنندهخواستار
رسیدگیهرچهسریعتربهپرونده

»مهساامینی«هستند
روســای دانشــگاه های تربیت مدرس و صنعتی امیرکبیر 
درباره تجمع جمعی از دانشجویان در این دانشگاه ها که روز 

دوشنبه برگزار شد، توضیحاتی را ارائه کردند.
به گزارش ایلنا، پس از درگذشت »مهسا امینی«؛ دختر جوان 
۲۲ ســاله اهل سقز در عصر جمعه ۲۵ شهریور ماه، جمعی از 
دانشجویان برخی دانشگاه ها تجمعاتی را تشکیل دادند.برخی 
دانشــجویان از صبح امروز ۲۸ شهریور ماه، همزمان با آغاز 
سال تحصیلی جدید در دانشگاه های صنعتی امیرکبیر، تربیت 
مدرس، علامه طباطبایی )ره( و شــهید بهشــتی با سردادن 
شــعارهایی خواستار رسیدگی هرچه سریع به پرونده مرحومه 
»مهسا امینی« شدند. روز گذشــته نیز دانشجویان دانشگاه 
تهران تجمعی اعتراضی تشــکیل دادنــد و مطالبات خود در 

خصوص این پرونده را مطرح کردند.
رئیس دانشگاه تربیت مدرس: رسیدگی سریعتر 
به پرونده »مهسا امینی« خواسته دانشجویان است

»فرهاد دانشجو« رئیس دانشگاه تربیت مدرس در خصوص 
تجمع دانشــجویی امروز ۲۸ شــهریورماه در این دانشــگاه 
توضیح داد: این تجمع در راســتای درگذشت مرحومه خانم 
»مهسا امینی« برگزار شــده بود و یک سری از دانشجویان 
دنبال این هســتند که این موضوع هر چه ســریعتر پیگیری 
شــود.  او تصریح کرد: مشکلی خاصی وجود ندارد و تجمعی 
دوستانه بود. گرچه مجوز تجمع نگرفته بودند، اما چیز خاصی 
نبود. دانشــجو اظهار کرد: این تجمع در حدود یک ساعت به 
طول کشــید. موضوع خیلی ویژه ای نبود و فقط در راستای 
ماجرای فوت خانم امینی اتفاق افتاده بود. دانشجویان با من 
هم درخواست ملاقاتی نداشــتند و فقط می خواستند، نتیجه 
پیگیری درگذشــت مرحومه امینی زودتر مشخص شود.  او 
در خصوص همزمانی این تجمع و آغاز ســال تحصیلی بیان 
کرد: از روز گذشــته کلاس ها شروع شده و حدود ۹۰ درصد 
کلاس ها به صورت حضوری آغاز به کار کردند و ۱۰ درصد 
دانشــجویان هم درگیر ثبت نام خوابگاه و دریافت اســکان 
بودند و امروز ۱۰۰ درصد کلاس ها برقرار بود. امیدواریم سال 
تحصیلی پربرکت و بانشاطی داشته باشیم و فضای دانشگاه 
در شــان و شئونات دانشجویان و دانشــگاهیان باشد و فکر 
می کنم همینطور هم خواهد بود. او ضمن تسلیت درگذشت 
مهســا امینی به بازماندگان آن مرحومه، خاطرنشــان کرد: 
کمیته ای در نیروی انتظامی این موضوع را بررسی می کند و 
رئیس جمهور هم دستور به بررسی داده اند و دانشجویان هم 

می خواهند نتایج بررسی ها زودتر اعلام شود.
رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر: باید اجازه 

دهیم دستگاه های نظارتی و مسئول، تحقیقات 
خود را تکمیل و نتایج را ارائه کنند

همچنین سید »حسن قدســی پور« رئیس دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر در خصوص تجمع صورت گرفته در این دانشگاه که 
ظهر امروز ۲۸ شهریور ماه برگزار شد، توضیح داد: همانطور 
که برخی افراد اعلام بودند، ساعت ۱۲ ظهر تجمع مختصری 

تشکیل شد و به سمت دانشکده پلمیر حرکت کردند. 
رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر با بیان اینکه حادثه و واقعه 
رخ داده تلخ اســت، ادامه داد: همه مــا از این اتفاق ناراحت 
و نگران هســتیم. ما همه دختران و پســران ایران زمین را 
فرزندان خــود می بینیم و می دانیــم. بنابراین همه ما درک 
می کنیم و برایمان مهم اســت، اما از دانشــجویان عزیز این 
درخواست را دارم که خیلی مراقب باشند که در زمین دشمن 
بــازی نکنند. او تصریح کرد: یــک پدیده ای رخ داده و هنوز 
ابعادش درحال بررسی است و هنوز نتیجه بررسی ها مشخص 
نشده است. قطعا در صورت تخلف احتمالی، افراد خاطی باشد 
تنبیه شوند. خواهش می کنم دانشجویان خویشتن داری کنند 

تا این مسئله روشن شود. 
قدسی پور گفت: برخی می خواستند در تجمع خشونت ایجاد 
کنند، اما خوشبختانه با خویشتن داری دوستان دیگر، تجمع 

بدون خشونت به پایان رسید. 
رئیس دانشــگاه امیرکبیر  تاکید کرد: باید اجازه بدهیم دســتگاه های 
نظارتی و مسئول، تحقیقات و بازرسی های خود را تکمیل و ارائه کنند.

ستادامربهمعروف:پلیسنبایدبهصورتمستقیمواردصحنهشود

مخالفتستادامربهمعروفباادامهفعالیتگشتارشاد؟

وزیر کشــور گفت: از ظرفیت استان های مختلف برای خدمات 
بهداشــتی، درمانی، تغذیه و تسهیلات اسکان زائران رضوی در 

دهه آخر صفر در مشهد استفاده خواهد شد.
احمد وحیدی در حاشــیه قرارگاه مرکزی خدمت رســانی 
به زائران رضوی در جمــع خبرنگاران اظهار کرد: تمهیدات 
خیلــی خوبــی اندیشــیده و نیازمندی هــا ارزیابی و بخش 
زیادی از آنها تأمین شــده است و کمبودها باید در روزهای 
آینده تأمین شــود و با کمک و پیگیری همه دستگاه ها که 
مشــتاقانه در حال خدمت هســتند امیدواریم مشکل مهمی 

نباشیم. نداشته 
وزیر کشور گفت: تاکنون با مسئولان هفت استان صحبت شده 
اســت تا برای تأمین نیازهای احتمالــی جمعیت میلیونی زائران 
حرم مطهر امام رضا )ع( در دهه آخر صفر به کمک مســؤولان 

خراسان رضوی بیایند.
وی در ادامــه افزود: از ظرفیت اســتان های مختلف برای 
خدمــات بهداشــتی، درمانی، تغذیه و تســهیلات اســکان 
زائران رضوی در دهه آخر صفر در مشــهد استفاده خواهد 

شد.
وحیدی گفت: زائران مشــهد الرضــا در دهه آخر صفر تا حد 
ممکن محل اســکان خود را تدارک ببیننــد چون پیش بینی 
می شــود حضور مردم در دهه آخر صفر گسترده باشد هر چند 

امیدواریم با کمک همه دستگاه ها کمبود جدی نداشته باشیم.
مجاوران در همه ابعاد حضور گســترده پیدا و به زائران خدمت 

کنند
در ادامــه یعقوبعلــی نظری، اســتاندار خراســان رضوی 
اظهــار کرد: از همــه مجاوران حرم مطهــر امام رضا )ع( 
نیز درخواســت می شــود در همه ابعاد حضور گسترده پیدا 
و بــه زائران خدمت کنند تا مشــکلات احتمالی را با حضور 

دهیم. کاهش  مردم 
استاندار خراسان رضوی گفت: در همه عرصه ها اصل، با حضور 

مردم است و ما هم زمینه را برای حضور مردم فراهم می کنیم.

رئیس ســازمان نظام صنفی رایانه ای تهران در نشست خبری این 
ســازمان، درباره اجرای طرح صیانت از کاربران در فضای مجازی 
هشدار داد. حسین اســلامی، درباره اجرای طرح صیانت از کاربران 
در فضای مجازی گفت: از ابتدا که مســئله این طرح مطرح شــد، 
سازمان نظام صنفی رایانه ای بدون حاشیه و موضوعات سیاسی در 
رد طــرح حمایت یا صیانت از کاربــران در فضای مجازی صحبت 
کرده  است. انتقادهای ما در این زمینه پابرجاست و با توجه به تمام 
این هشــدارها طرح اصلاح نشده است. حتی قرار بود سازمان نصر 
در کمیســیون تنظیم مقررات این طرح نماینده داشته باشد که این 
موضوع هم در بازبینی طرح آخر حذف شد و ما اکنون در این طرح 
هیچ کرســی برای نظر دادن نداریم. او درباره برخورد با پلتفرم ها و 
آسیب به کســب وکارهای آنلاین نیز هشدار داد و گفت: مسئولیت 
تولید محتوا بر بستر یک پلتفرم باید شفاف مشخص شود و طوری 
نباشد که تمام مسئولیت بر دوش مدیر پلتفرم باشد.جعفر محمدی، 
عضو هیات مدیره ســازمان نظام صنفی رایانه ای تهران در ادامه با 
این هشدار که که راه اندازی گشت ارشاد در اکوسیستم استارت آپی 
کشور آغاز شده اســت، تاکید کرد: نمونه اول این است که دیشب 
کسب وکارهای بزرگ را مجبور کردند پست های خود در شبکه های 
اجتماعی برای همراهی با اتفاق رخ داده را حذف کنند. این یک تیکه 
از پازل مربوط به راه اندازی گشــت ارشاد اکوسیستم است. او افزود: 
نکته دیگر درخواست های ستاد امر به معروف و نهی از منکر است 

تا در کســب وکارهای پلتفرمی دکمه ای اضافه شود برای مبارزه با 
بدححابی. فارغ از اینکه این مســئله ناقض آزادی های مدنی طبق 
قانون اساسی کشور است نکته مهمی که وجود دارد این است پس 
از فعال شــدن این مسئله، راننده تاکســی که ملاحظات را نداند و 
حساسیت کافی بر برخی مسائل نداشته باشد را به عنوان یک نیروی 
گشت ارشــاد روانه خیابان ها می کنیم، و باید فکر کرد اینها با سوار 
نکردن مسافر یا مسائلی از این دست می توانند چه بحران هایی ایجاد 
کنند؟ در این میان که انتظار می رود اتحادیه کسب و کارهای فضای 
مجازی نیز از کســب و کارها حمایت کنند، نه تنها این کار را انجام 

نمی دهند بلکه همراهی نیز می کنند و چراغ سبز نشان می دهند.

 استفاده از ظرفیت استان های مختلف
 در دهه آخر صفر در مشهد

 اجرای گشت ارشاد 
برای استارتاپ ها!

انتقاد شدید صاحبان کسب وکارهای دیجیتال از سخت گیری هاوزیر کشور عنوان کرد؛

یک کارشناس مســائل حقوقی گفت: فردی که 
به دلیل اعتیاد اخراج شــده از قانون حمایتی بیمه 
بیکاری نیز محروم می شــود و در چنین وضعیت 

متلاشی شدنِ خانواده ی او امری محتمل است.
از نرخ شــیوع اعتیاد در بین کارگران آمار دقیقی 
در دست نیســت اما بارها از زبانِ فعالان کارگری 
شنیده ایم که فشارِ کار و ناتوانی در تامینِ معیشتِ 
خانواده در کنار عوامل دیگر کارگرانِ زیادی را به 

سمت اعتیاد کشانده است. 
احسان ســهرابی )فعال کارگری و مشاور حقوقی 
کانون عالی شوراهای اسلامی کار کشور( سختی 
کار و طولانــی بــودنِ زمان انجام کار، شــرایط 
استرس زای محیط کار، نبودِ امنیت شغلی، ناامیدی 
کارگــران، بی عدالتی در محیط کار، مشــکلات 
اقتصادی و معیشتی و غیره را از مهم ترین عوامل 

گرایش برخی از کارگران به مواد مخدر می داند. 
سهرابی در توضیح بیشــتر می گوید: کارگری را 
تصور کنید که کار او بار زدنِ جعبه های ۲۰کیلوییِ 
نوشــابه است؛ او مجبور اســت این کار را مستمر 

و طولانی مدت انجام دهــد و در ازای انجام این 
کار، مــزدِ ناچیزی بر مبنایِ تعــدادِ جعبه های بار 
زده دریافت کند. آیا چنیــن فردی می تواند بعد از 
ده ســال همان فرد سابق باشــد؟ مسلم است که 
امکانِ رفتنِ این فرد به ســمت اعتیاد بسیار بیشتر 
از کارگری اســت که در شــرایط بهتر و با حقوق 

بهتری کار می کند. 
ســهرابی به ســاعات کار زیاد اشــاره می کند و 
می گوید: کارفرمایانی کــه صرفا به افزایش تولید 
فکر می  کنند، برایشــان اهمیتی ندارد که کارگران 
بــا انجام کارِ زیــاد و دوری از خانــواده دچار چه 

اختلالات روانی و رفتاری می شوند. 
این فعال کارگری ادامه می دهد: کارگری را تصور 
کنیــد که در مناطق دورافتاده، بــه دور از خانواده 
ماه هــا به صورت بی وقفه کار می کند و هرچند ماه 
یکبــار می تواند برای دیدار با خانــواده ی خود به 
مرخصــی برود؛ آیا چنین فردی در معرض ابتلا به 

مواد مخدر نیست؟
به گفته ی این کارشناس مسائل حقوقی؛ اذیت و 

آزارهای شغلی اعم از عدم رسیدگی به شکایات و 
ایجاد رقابــت غیرمعمول بین کارگران و همچنین 
نادیده گرفتن خواسته های کارگران همه می تواند 
باعث کاهش انگیزه و روحیه ی کارگران شــود و 

زمینه را برای رفتنِ به سمت اعتیاد فراهم کند. 
ســهرابی به مشکلاتِ معیشــتیِ کارگران اشاره 
می کنــد و می گوید: وقتی کارگری بــا انجام کارِ 
سخت و طاقت فرســا به مدتِ طولانی، نمی تواند 
از مشــکلاتِ معیشــتی عبور کند و بــرای تامینِ 

اساسی ترین نیازهای خانواده خود با مشکل مواجه 
اســت چطور می توان به ســلامت روح و روانِ او 
امیــدوار بود؟ حالا تصور کنید ایــن کارگر امنیت 
شغلی هم ندارد و هر لحظه در معرض اخراج است.

این فعال کارگری در ادامه به سرنوشتِ کارگرانی 
اشاره می کند که درگیر مواد مخدر شده اند. سهرابی 
می گوید: اخراج از محیط کار، سرنوشتِ بسیاری از 

این کارگرانِ درگیرِ اعتیاد است. 
به گفته ی او؛ بر اســاس ماده ۲۷ قانون کار، »هر 
گاه کارگر در انجام وظائف محوله قصور ورزد و یا 
آیین نامه هــای انضباطی کارگاه را پس از تذکرات 
کتبی نقض نمایــد کارفرما حــق دارد درصورت 
اعلام نظر مثبت شــورای اســلامی کار علاوه بر 
مطالبات و حقوق معوقه به نســبت هر سال سابقه 
کار معادل یک ماه آخرین حقوق کارگر را به عنوان 
»حق ســنوات« به وی پرداخته و قــرارداد کار را 
فســخ نماید. « از آنجا که نداشــتن اعتیاد یکی از 
شرایطِ قرارداد کار از ابتدا بوده است بنابراین بعد از 
محرز شدنِ اعتیاد کارگر، اخراج کارگر موضوعیت 

قانونی پیدا می کند. 
او می گوید: اعتیاد از نگاه سازمان بهزیستی، یک 
بیماری اســت که خارج از عامل اراده تحقق یافته 
و در رفتار تاثیر می گذارد. بین این تعریف و قوانین 

مربوطه تعارضی فاحش وجود دارد. 
ســهرابی تصریح می کند: اخراج کارگر یعنی پاک 
کردنِ صورت مســئله و این رفتار با نگرش صیانت 

از نیروی کار فاصله دارد. 
این فعال کارگــری در پایان می گوید: نکته حائز 
اهمیت دیگر این اســت که فــرد مذکور به دلیل 
اخراج به اســتناد مــاده ۲۷ قانــون کار، از قانون 
حمایتــی بیمه بیکاری نیز محروم می شــود و در 
چنین وضعیت متلاشی شــدنِ خانواده ی او امری 

محتمل است. 
به گفته ی سهرابی؛ گاه قوانین در راستای حمایت 
از کارگــران نیســت و کارگری که دچــار اعتیاد 
می شــود به جای اینکه مورد حمایــت قرار گیرد 
تا بتواند دوبار بــه کار بازگردد از همه جهت طرد 

می شود.

علی القاصی رئیس کل دادگستری استان تهران  
گفت: در پرونده مفاســد مالی مسئولان شهرداری 
ســابق و مرتبطین آنها برای تعــداد ۴۳ نفر حکم 

محکومیت صادر شد
رئیس کل دادگســتری استان تهران در بخش 
دیگــری از صحبت های خود بــه پرونده مرتبط 

با مفاســد مالی تعــدادی از شــهرداران برخی 
شــهرها و مرتبطین آنها اشــاره کــرد و گفت: 
پرونده مرتبط با مفاســد مالی مســئولان سابق 
شــهرداری و مرتبطین آنها در دادگاه کهریزک 
تشکیل شــد و به لحاظ گستردگی فساد در این 
حوزه، این پرونده به صورت ویژه مورد رسیدگی 

قرار گرفت.
القاصــی بــا بیان اینکــه در پرونده مفاســد 
مالــی مســئولان شــهرداری و مرتبطین آنها 
بــرای تعــداد ۴۳ نفر حکــم محکومیت صادر 
۴ نفر از شــهرداران سابق  شــد، گفت: تعداد 
که از ســال ۱۳۹۶ تا ۱۴۰۰ مسئولیت داشتند، 

عمرانی،  شهرســازی،  معاونیــن  از  تعــدادی 
خدمــات شــهری، مالــی و فضــای ســبز و 
۸ نفر از پیمانــکاران این مجموعه  همچنیــن 
و تعدادی از کارمندان شــهرداری، به ســبب 
اتهاماتی نظیر ارتشــاء، اختلاس، تحصیل مال 
از طریق نامشــروع و تبانــی، به مجازات های 

انفصال  و  نقدی  المدت، جریمــه  حبس طویل 
از خدمات دولتــی و همچنین ردّ مال و جزای 
نقــدی بالغ بــر ۲۰۰ میلیارد تومــان در حق 
دولت محکوم شــدند؛ این پرونده به طور ویژه 
در حال رســیدگی اســت و به محض قطعیت 

آمد. درخواهد  اجرا  به  حکم، 

چرابرخیکارگرانبهاعتیادرویمیآورند؟

جزئیاتفساد۴شهرداراززبانرئیسدادگستریاستانتهران
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